
 Nurzec-Stacja, dnia 14 luty 2023r.  

 
 P R O T O K O Ł Nr XXVI/2023 

z XXVI Sesji Rady Gminy Nurzec-Stacja, odbytej w dniu 14 luty 2023 r.  

 
 Obrady XXVI sesji Rady Gminy Nurzec-Stacja odbyły się w sali konferencyjnej 

Urzędu Gminy w Nurcu-Stacji. 

 

 Obrady rozpoczęto o godz. 1000, a zakończono o godz. 1240. 

 

 Rada liczy 15 radnych, obecnych na posiedzeniu sesji było 14 radnych. 

 

Radni obecni: 

1. Olesiński Zbigniew Mirosław             

2. Podbielski Zenon                                 

3. Wojtkowski Wojciech                         

4. Wakuluk Irena                                     

5. Pawłowski Roman                               

6. Bartosiuk Mieczysław                          

7. Leoniuk Tomasz                                   

8. Grzyb Kamil                                        

9. Putko Aleksander                                

10. Jurczak Izabela Marzena            

11. Jaroszuk Anna          

12. Wiktoruk Grzegorz                              

13. Olesiuk Jerzy       

14. Dubiński Aleksander         

  

Radni nieobecni:                  

1. Jan Szpański        

 

/Listy obecności w załączeniu/          Zał. Nr 1. 

 

Spoza Rady w sesji udział wzięli: 

 

1/ Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy, 

2/ Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy, 

3/ Pan Krzysztof Staniszewski – Sekretarz Gminy, 

3/ Kierownicy jednostek organizacyjnych Gminy Nurzec-Stacja, 

4/ Sołtysi. 

 

 Obradom XXVI sesji Rady Gminy przewodniczył Pan Zenon Podbielski – 

Przewodniczący Rady Gminy.  

 

Do punktu 1-go 

 

 Przewodniczący obrad otwierając obrady stwierdził, że na podstawie listy obecności w 

sesji uczestniczy 14 radnych, co stanowi quorum, przy którym może obradować  

i podejmować uchwały Rada Gminy. 



 Kontynuując otwarcie obrad poinformował, że protokół z XXV sesji wyłożony był do 

wglądu radnych i obecnie znajduje się na sali obrad. Do chwili obecnej nie wpłynęły uwagi 

do protokołu. Zapytał, czy są uwagi do protokołu z XXV sesji Rady Gminy. 

 Uwag do protokołu z XXV sesji Rady Gminy nie wniesiono. 

 

 W związku z brakiem uwag do protokołu Przewodniczący obrad poddał pod 

głosowanie przyjęcie protokołu z XXV sesji Rady Gminy. 

 W wyniku jawnego głosowania protokół z XXV sesji Rady Gminy Nurzec-Stacja 

został przyjęty jednogłośnie 12 głosami za, w głosowaniu udział brało 12 radnych. 

/ Protokół z głosowania w załączeniu /   Zał. Nr 2. 

 

Do punktu 2-go 

 

 W punkcie tym Przewodniczący Rady Gminy Pan Zenon Podbielski przedstawił 

porządek obrad, a następnie zapytał, czy są uwagi do przedstawionego porządku obrad.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Zenon Podbielski poinformował, że dnia 14 lutego 

2023 r. wpłynął wniosek grupy 4 Radnych w sprawie wprowadzenia do porządku obrad 

projektów uchwał dotyczących rozpatrzenia skarg i wniosków.  

 

Przewodniczący Rady zapytał Pana Piotra Jaszczuka – Wójta Gminy Nurzec-Stacja, 

wnioskodawcę zwołania sesji nadzwyczajnej, czy wyraża zgodę na przyjęcie wniosku 

Radnych w sprawie wprowadzenia projektów uchwały do porządku obrad.  

 

Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy wyraził zgodę na wprowadzenie projektów uchwał 

do porządku obrad XXVI sesji Rady Gminy.  

 

 W wyniku powyższego  Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie porządek 

obrad po wprowadzonych zmianach tj. do punktu 4 p. punkt : 

5) uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Nurzec-Stacja 

dotyczącej odmowy wypłaty dodatku na węgiel,  

6) uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Nurzec-Stacja 

dotyczącej nie wykonania funduszu sołeckiego,  

7) uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Nurzec-Stacja 

dotyczącej drogi nr 1315,  

8) uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Nurzec-Stacja 

dotyczącej drogi nr 1315,  

9) uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Nurzec-Stacja 

dotyczącej prób zastraszania,  

10) uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Nurzec-Stacja 

dotyczącej nie dopuszczenia do głosowania podczas zebrania wiejskiego, 

11) uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Nurzec-Stacja 

dotyczącej zakazu prowadzenia rozmów z pracownikami, 

12) uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Nurzec-Stacja 

dotyczącej drogi nr 555. 

13) uchwała w sprawie przekazania skargi według właściwości, 

14) uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Nurzec-Stacja 

dotyczącej braku decyzji wykonalności, 



15) uchwała w sprawie rozpatrzenia wniosku o powołanie komisji, 

16) uchwała w sprawie przekazania skargi według właściwości. 

 

 W wyniku jawnego głosowania porządek obrad został przyjęty jednogłośnie 12 

głosami za, w obecności 12 radnych, w następującym brzmieniu: 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie obrad i przyjęcie protokołu z XXV sesji Rady Gminy. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Sprawozdanie Wójta z pracy w okresie między sesjami w tym z wykonania uchwał 

Rady. 

4. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawach: 

1)  Zmian w budżecie na 2023 r., 

2)  Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nurzec-Stacja na lata 2023-2028, 

3)  Udzielania pomocy finansowej Powiatowi Siemiatyckiemu,  

4)  Podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do korzystania z pomocy 

społecznej przez osoby objęte rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na 

lata 2019-2023, 

5)  Rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Nurzec-Stacja dotyczącej odmowy 

wypłaty dodatku na węgiel, 

6)  Rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Nurzec-Stacja dotyczącej nie 

wykonania funduszu sołeckiego,  

7) Rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Nurzec-Stacja dotyczącej drogi nr 

1315,  

8) Rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Nurzec-Stacja dotyczącej drogi nr 

1315,  

9) Rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Nurzec-Stacja dotyczącej prób 

zastraszania,  

10) Rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Nurzec-Stacja dotyczącej nie 

dopuszczenia do głosowania podczas zebrania wiejskiego, 

11) Rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Nurzec-Stacja dotyczącej zakazu 

prowadzenia rozmów z pracownikami, 

12) Rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Nurzec-Stacja dotyczącej drogi nr 

555. 

13) Przekazania skargi według właściwości, 

14) Rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Nurzec-Stacja dotyczącej braku 

decyzji wykonalności, 

15) Rozpatrzenia wniosku o powołanie komisji, 

16) Przekazania skargi według właściwości. 

5. Wolne wnioski i informacje. 

6. Zamknięcie obrad sesji nadzwyczajnej Rady Gminy Nurzec. 

/ Protokół z głosowania w załączeniu /   Zał. Nr 3. 

Do punktu 3-go: 

 

 Sprawozdanie Wójta z pracy w okresie między sesjami w tym z wykonania uchwał 

Rady przedstawił Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy. 

 



/Informacja o realizacji uchwał w załączeniu/ Zał. Nr 4. 

 W okresie między sesjami realizowane były następujące zadania: 

-  Wszystkie uchwały Rady Gminy, które zostały podjęte na ostatniej sesji zostały przesłane 

do organów kontrolnych. Wojewoda Podlaski rozstrzygnięciem nadzorczym nr 

NK11.4131.14.2023.AKR z dnia 25 stycznia 2023r. unieważnił uchwałę Nr XXV/274/2022 

Rady Gminy Nurzec-Stacja z dnia 22 grudnia 2022 r. zmieniającą uchwałę w sprawie 

uchwalenia Statutu Gminy Nurzec-Stacja. 

- Powodem zwołania dzisiejszej sesji w trybie nadzwyczajnym jest podjęcie uchwały  

w sprawie udzielania pomocy finansowej Powiatowi Siemiatyckiemu. Uchwała ta dotyczy 

budowy drogi w miejscowości Nurzec, gdzie zostały już rozpoczęte prace. Wkład finansowy 

na pokrycie części kosztów ze strony budżetu naszej gminy wyniesie 50%. 

- Postępowanie sądowe na przejęcie budynków po byłej Spółdzielni Kółek Rolniczych  

w Nurcu-Stacji niestety wydłużyło się w czasie. W związku z czym obawiam się, że nie 

zdążymy przejąć nieruchomości i ogłosić przetargu na wyłonienie wykonawcy który 

wybuduje selektywny punkt odbioru odpadów komunalnych. Aby nie stracić środków  

z funduszu „Polski Ład” wniesiemy o zmianę inwestycji. Polegać ona będzie na przebudowie 

ul. Wierzbowej, Wodociągowej i Kasztanowej wraz z budową chodników. 

- Rozstrzygnięty został przetarg na przebudowę ulicy Szkolnej, Zakątnej i Polnej. Podpisana 

została umowa z Przedsiębiorstwem Drogowo - Mostowym „MAKSBUD”. Koszt realizacji 

inwestycji wyniesie około 8 milionów złotych. Przedsiębiorstwu został przekazany plac 

budowy i w tym tygodniu zostaną rozpoczęte prace . 

- Rozstrzygnięty został również przetarg na do żwirowanie dróg z funduszu sołeckiego. Został 

on unieważniony, ponieważ oferent który złożył najniższą ofertę wystąpił z wnioskiem  

o rezygnację z podpisania umowy. 

- Podpisana została umowa na wymianę oświetlenia ulicznego, finansowana ze środków 

funduszu sołeckiego. Inwestycja ta będzie miała miejsce we wsiach które ujęły takie 

przedsięwzięcie w swoim wniosku. 

- Sprzedaż węgla którą prowadziła gmina, po podliczeniu wyniosła 100 ton. Oferowanym 

kruszywem był pellet i ekogroszek, sprzedawany za kwotę 1850 zł za tonę. Obecnie na 

składzie nie posiadamy węgla. Mamy zapotrzebowanie na kilka ton, aby złożyć pełne 

zamówienie musimy nazbierać zapotrzebowanie w wysokości 25 ton. W dalszym ciągu 

czekamy na kolejne wnioski mieszkańców o zakup preferencyjny paliwa stałego. 

- Rozstrzygnięty został również przetarg i podpisana umową na budowę drogi  

w miejscowości Siemichocze tzw. „ścianka”. Mam nadzieję, że realizacja inwestycji zostanie 

wykonana w wyznaczonym terminie. 

- Chciałbym poinformować o fakcie, iż Starostwo Powiatowe w Siemiatyczach składając 

wniosek na przebudowę dróg od wsi Żerczyc do Nurczyka znalazło się na liście rankingowej. 

Starostwo dostało środki finansowe na realizacje inwestycji i będzie ogłaszało przetarg. 

Wkład pieniężny z naszej strony wyniósłby około 2 milionów złotych, co stanowi 25 % 

kosztów przedsięwzięcia. 

 

 



Do punktu 4-go: 

Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawach: 

 

Do p. punktu 1-go: 

 

 Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 r. przedstawiła Pani 

Maria Szatyłowicz — Skarbnik Gminy. 

 

Dyskusja: 

Radny Pan Jerzy Olesiuk- zapytał, czy środki z funduszu „Polski ład” przeznaczone na 

budowę punktu selektywnego odbioru odpadów nie zostaną nam przyznane, czy musimy w 

zamian złożyć nowy wniosek? 

 

Pan Piotr Jaszczuk - Wójt Gminy wyjaśnił, że planowane było przejęcie majątku po byłej 

Spółdzielni Kółek rolniczych na budowę selektywnego punktu odbioru odpadów 

komunalnych. Wystąpiliśmy z wnioskiem do sądu o wyznaczenie likwidatora, który przejął 

by ten majątek i mógł nim zarządzać. Postepowanie sądowe trwało pół roku, w wyniku czego 

nie stwierdzono potrzeby powołania likwidatora. W związku z czym nie możemy przejąć 

majątku i aby nie stracić przeznaczonych środków z funduszu Polski Ład alternatywnym jest 

zmiana przedsięwzięcia. Do końca kwietnia musimy przedłożyć informację o rozstrzygnięciu 

przetargu. Przygotowanie dokumentacji projektowej pod budowę zajmuje dużo czasu, którego 

obecnie nie mamy. Inwestycja zostanie zamieniona na przedsięwzięcie polegając na 

przebudowie ulicy Wodociągowej, Wierzbowej i Klonowej, gdzie wymagane jest jedynie 

zgłoszenie. 

 

Radny Pan Jerzy Olesiuk - zapytał, na jaką wartość będzie składany wniosek? 

 

Pan Piotr Jaszczuk - Wójt Gminy wyjaśnił, że dofinasowanie może wynieść około 1 milion 90 

tysięcy złotych, z czego musimy dołożyć jeszcze 5% wkładu własnego. 

 

Radny Pan Aleksander Putko zapytał, jakie będą parametry chodników na ul. Wodociągowej? 

 

Pan Piotr Jaszczuk - Wójt Gminy wyjaśnił, że wstępnie ustalono razem z projektantem aby 

chodnik znalazł swoje miejsce na stronie drogi przy której postawiony jest sklep tzw. 

„żelazny”. W między czasie uregulujemy stan pewnej nieruchomości która 

najprawdopodobniej znajduje swoje położenie na drodze gminnej. Są problemy z przebudową 

ulicy Wodociągowej, gdyż w niektórych obrębach stoją słupy w asfalcie. Gdyby inwestycja 

wymagała pozwolenia na budowę trzeba byłoby wszystkie słupy przenieść, należy zatem w 

takich sytuacjach zachować tzw. skrajnię od drogi. Przepuszczam, że nikt nie chciałby mieć 

na swojej posesji słup elektryczny. Inwestycja polegać będzie również na przebudowie i 

budowie chodników przy ulicy Wodociągowej, Wierzbowej i Kasztanowej. W wyniku 

przebudowy zostanie uregulowany stan faktyczny nieruchomości usadowionych przy tych 

ulicach. 

 

 Więcej uwag do omawianej uchwały nie wniesiono. 

 

 W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji przewodniczący obrad poddał pod 

głosowanie uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 r. 



 W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w głosowaniu brało 

udział 13 radnych Rada przyjęła uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 r. 

/ Protokół z głosowania w załączeniu / Zał. Nr 5. 

/Uchwała Nr XXVI/278/2023 w załączeniu/ Zał. Nr 6. 

 

Do p. punktu 2-go: 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nurzec-

Stacja na lata 2023-2028 przedstawiła Pani Maria Szatyłowicz — Skarbnik Gminy. 

 

Dyskusja: 

Radny Pan Jerzy Olesiuk - zapytał, czy spłata kredytów uległa zmianie? 

 

Pani Maria Szatyłowicz - Skarbnik Gminy wyjaśniła, że spłaty rat kredytów nie ulegają 

zmianie do 2028 roku. Zmieniła się jedynie w jednej pozycji kwota odsetek. Zostały 

podpisane aneksy na umowy kredytowe, w związku z którymi zapłacimy mniej. 

 

Więcej uwag do omawianej uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji przewodniczący obrad poddał pod 

głosowanie uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nurzec-

Stacja na lata 2023-2028. 

 

W wyniku jawnego głosowania 13 głosami za, w głosowaniu brało udział 13 radnych 

Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nurzec-

Stacja na lata 2023-2028 

/ Protokół z głosowania w załączeniu/ Zał. Nr 7. 

/Uchwała Nr XXVI/279/2023 w załączeniu/   Zał. Nr 8. 

 

Do p. punktu 3-go: 

 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Siemiatyckiemu 

przedstawiła Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy. 

 

Uwag do omawianej uchwały nie wniesiono. 

 W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodniczący obrad poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Siemiatyckiemu. 

 

W wyniku jawnego głosowania 13 głosami za, w głosowaniu brało udział 13 radnych 

Rada podjęła uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Siemiatyckiemu. 

/ Protokół z głosowania w załączeniu /   Zał. Nr 9. 

/Uchwała Nr XXVI/280/2023 w załączeniu/   Zał. Nr 10. 

 

 

Do p. punktu 4-go: 

 

Projekt uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

korzystania z pomocy społecznej przez osoby objęte rządowym programem „Posiłek w szkole  

 



i w domu” na lata 2019-2023 przedstawiła Pani Elżbieta Wierchow – Kierownik 

Gminnego Ośrodka pomocy Społecznej w Nurcu-Stacji.  

 

Uwag do omawianej uchwały nie wniesiono. 

 

 W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodniczący obrad poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do korzystania z pomocy społecznej przez osoby objęte rządowym 

programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023. 

 

W wyniku jawnego głosowania 13 głosami za, w głosowaniu brało udział 13 radnych 

Rada podjęła uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Siemiatyckiemu. 

/ Protokół z głosowania w załączeniu /   Zał. Nr 10. 

/Uchwała Nr XXV/281/2023 w załączeniu/   Zał. Nr 11. 

 

Do p. punktu 5-go: 

 Przewodniczący obrad Pan Zenon Podbielski poprosił Przewodniczącego Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji o odczytanie treści skargi. 

 

 Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Kamil Grzyb odczytał treść 

skargi z dnia 14 grudnia 2022 r. dotyczącej odmowy wypłaty dodatku na węgiel. 

 

 Opinie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność Wójta Gminy Nurzec-Stacja dotyczącej odmowy wypłaty dodatku na węgiel 

przedstawił Pan Kamil Grzyb — Przewodniczący Komisji.  

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 12 

 

Dyskusja: 

Radny Pan Jerzy Olesiuk — zapytał, czy otrzymaliśmy interpretacje co do treści skargi? 

 

Pani Elżbieta Wierchow — Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej wyjaśniła, że 

interpretacja przepisów tak naprawdę nie dotyczyła tej skargi. Tu chodziło o inna kwestię, 

która dotyczyła matki zmarłego. A dokładnie czy Gmina po dniu 30 listopada w takiej 

sytuacji może wystąpić o wypłatę dodatku węglowego. Uzyskaliśmy odpowiedź pozytywną i 

w związku z tym przyznaliśmy na tej podstawie świadczenie pieniężne. 

 

 Więcej uwag do omawianej uchwały nie wniesiono. 

 

 W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji przewodniczący obrad przedstawił 

projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Nurzec-Stacja 

dotyczącej odmowy wypłaty dodatku na węgiel, po czym poddał go pod głosowanie. 

 

 W wyniku jawnego głosowania 12 głosami za, 1 głosem wstrzymujący się,  

w głosowaniu brało udział 13 radnych Rada podjęła uchwałę w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność Wójta Gminy Nurzec-Stacja dotyczącej odmowy wypłaty dodatku na węgiel . 

/ Protokół z głosowania w załączeniu / Zał. Nr 13. 

/Uchwała Nr XXVI/282/2023 w załączeniu/ Zał. Nr 14. 

 

 

 



 Przewodniczący Rady Gminy Nurzec-Stacja ogłosił 5 minutową przerwę. 

 

Do p. punktu 6-go: 

 

 Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Kamil Grzyb odczytał treść 

skargi z dnia 22 grudnia 2022 r. dotyczącej nie wykonania funduszu sołeckiego. 

 

 Opinie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność Wójta Gminy Nurzec-Stacja dotyczącej nie wykonania funduszu sołeckiego 

przedstawił Pan Kamil Grzyb — Przewodniczący Komisji. 

 /opinia w załączeniu/ Zał. Nr 15 

 

Dyskusja: 

Radny Pan Jerzy Olesiuk — zapytał, czy dotyczy to środków które nie starczyły na 

wykonanie kolejnego zadania i zostały zwrócone? 

Pan Kamil Grzyb — Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji poinformował, że z 

uzyskanych informacji wynika, iż są to środki zwrócone, nie wystarczające na pokrycie 

kolejnego zadania. 

 

Pan Piotr Jaszczuk- Wójt Gminy wyjaśnił, że we wniosku o fundusz sołecki było zawarte w 

jednym punkcie równanie dróg i wykonanie naprawy przepustu. Pierwsze zadanie zostało 

wykonane, a po jego opłaceniu pozostałe środki pieniężne były niewystarczające na naprawę 

przepustu. W sierpniu 2022 roku poinformowaliśmy Panią Sołtys , że może jeszcze zmienić 

zakres przedsięwzięcia i wykorzystać pozostała kwotę na realizację innego zadania. Niestety 

ale nie wpłynął wniosek o zmianę i niewykorzystane środki zostały w budżecie. 

 

 Więcej uwag do omawianej uchwały nie wniesiono. 

 

 W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji przewodniczący obrad przedstawił 

projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Nurzec-Stacja 

dotyczącej nie wykonania funduszu sołeckiego, po czym poddał pod głosowanie. 

 

 W wyniku jawnego głosowania 12 głosami za, 1 wstrzymującym się, w głosowaniu 

brało udział 13 radnych Rada podjęła uchwałę w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 

Wójta Gminy Nurzec-Stacja dotyczącej nie wykonania funduszu sołeckiego. 

/Protokół z głosowania w załączeniu / Zał. Nr 16. 

/Uchwała Nr XXVI/283/2023 w załączeniu/ Zał. Nr 17. 

 

Do p. punktu 7-go: 

  

 Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Kamil Grzyb odczytał treść 

skargi z dnia 23 grudnia 2022 r. dotyczącej drogi nr 1959. 

 

 Opinie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność Wójta Gminy Nurzec-Stacja dotyczącej drogi nr 1959 przedstawił Pan Kamil 

Grzyb — Przewodniczący Komisji. 

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 18. 

 

 

 



 

 Uwag do omawianej uchwały nie wniesiono. 

 

 W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodniczący obrad przedstawił projekt 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Nurzec-Stacja dotyczącej 

drogi nr 1959, po czym poddał pod głosowanie. 

 

 W wyniku jawnego głosowania 10 głosami za, 3 głosami wstrzymującymi się, w 

głosowaniu brało udział 13 radnych Rada podjęła uchwałę w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność Wójta Gminy Nurzec-Stacja dotyczącej drogi nr 1959. 

/ Protokół z głosowania w załączeniu / Zał. Nr 19. 

/Uchwała Nr XXVI/284/2023 w załączeniu/ Zał. Nr 20. 

 

Do p. punktu 8-go: 

 

 Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Kamil Grzyb odczytał treść 

skargi z dnia 2 stycznia 2023 r. dotyczącej drogi nr 1315. 

 

 Opinie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność Wójta Gminy Nurzec-Stacja dotyczącej drogi nr 1315 przedstawił Pan Kamil 

Grzyb — Przewodniczący Komisji.  

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 21. 

 

 Uwag do omawianej uchwały nie wniesiono. 

 

 W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodniczący obrad przedstawił projekt 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Nurzec-Stacja dotyczącej 

drogi nr 13 15, po czym poddał pod głosowanie. 

 

 W wyniku jawnego głosowania 13 głosami za, w głosowaniu brało udział 13 radnych 

Rada podjęła uchwałę w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy 

NurzecStacja dotyczącej drogi nr 1315. 

/ Protokół z głosowania w załączeniu / Zał. Nr 22. 

/Uchwała Nr XXVI/285/2023 w załączeniu/ Zał. Nr 23. 

 

Do p. punktu 9-go: 

 

 Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Kamil Grzyb odczytał treść 

skargi z dnia 10 stycznia 2023 r. dotyczącej prób zastraszania. 

 

 Opinie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność Wójta Gminy Nurzec-Stacja dotyczącej prób zastraszania przedstawił Pan Kamil 

Grzyb — Przewodniczący Komisji.  

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 24. 

 

 Uwag do omawianej uchwały nie wniesiono. 

 

 W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodniczący obrad przedstawił projekt 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Nurzec-Stacja dotyczącej 

prób zastraszania, po czym poddał pod głosowanie. 



 W wyniku jawnego głosowania 12 głosami za, 1 głosem wstrzymującym się, w 

głosowaniu brało udział 13 radnych Rada podjęła uchwałę w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność Wójta Gminy Nurzec-Stacja dotyczącej prób zastraszania. 

/ Protokół z głosowania w załączeniu / Zał. Nr 25. 

/Uchwała Nr xxv1/286/2023 w załączeniu/ Zał. Nr 26. 

 

Do p. punktu 10-go: 

 

 Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Kamil Grzyb odczytał treść 

skargi z dnia 10 stycznia 2023 r. dotyczącej nie dopuszczenia do głosowania podczas zebrania 

wiejskiego. 

 

 Opinie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność Wójta Gminy Nurzec-Stacja dotyczącej nie dopuszczenia do głosowania podczas 

zebrania wiejskiego przedstawił Pan Kamil Grzyb — Przewodniczący Komisji.  

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 27. 

 

 Uwag do omawianej uchwały nie wniesiono. 

 

 W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodniczący obrad przedstawił projekt 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Nurzec-Stacja dotyczącej 

nie dopuszczenia do głosowania podczas zebrania wiejskiego, po czym poddał pod 

głosowanie. 

 

 W wyniku jawnego głosowania 13 głosami za, w głosowaniu brało udział 13 radnych 

Rada podjęła uchwałę w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Nurzec-

Stacja dotyczącej nie dopuszczenia do głosowania podczas zebrania wiejskiego. 

/ Protokół z głosowania w załączeniu / Zał. Nr 28. 

/Uchwała Nr XXVI/287/2023 w załączeniu/ Zał. Nr 29. 

 

Do p. punktu 1l-go: 

 

 Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Kamil Grzyb odczytał treść 

skargi z dnia 10 stycznia 2023 r. dotyczącej zakazu prowadzenia rozmów z pracownikami. 

 

 Opinie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w sprawie rozpatrzenia skargi  

na działalność Wójta Gminy Nurzec-Stacja dotyczącej zakazu prowadzenia rozmów  

z pracownikami przedstawił Pan Kamil Grzyb — Przewodniczący Komisji. 

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 30. 

 

 Uwag do omawianej uchwały nie wniesiono. 

 

 W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodniczący obrad przedstawił projekt 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Nurzec-Stacja dotyczącej 

zakazu prowadzenia rozmów z pracownikami, po czym poddał pod głosowanie. 

 

 W wyniku jawnego głosowania 13 głosami za, w głosowaniu brało udział 13 radnych 

Rada podjęła uchwałę w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Nurzec- 

Stacja dotyczącej zakazu prowadzenia rozmów z pracownikami.  

/Lista głosowania imiennego w załączeniu/ Zał. Nr 31.  

 

 



/Uchwała Nr XXVI/288/2023 w załączeniu/ Zał. Nr 32. 

 

Do p. punktu 12-go: 

 

 Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Kamil Grzyb odczytał treść 

skargi z dnia 1 lutego 2023 r. dotyczącej drogi nr 555. 

 

 Opinie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność Wójta Gminy Nurzec-Stacja dotyczącej drogi nr 555 przedstawił Pan Kamil 

Grzyb — Przewodniczący Komisji.  

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 33. 

 

 Uwag do omawianej uchwały nie wniesiono. 

 

 W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodniczący obrad przedstawił projekt 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Nurzec-Stacja dotyczącej 

drogi nr 555, po czym poddał pod głosowanie. 

 

 W wyniku jawnego głosowania 12 głosami za, 1 głosem wstrzymującym się,  

w głosowaniu brało udział 13 radnych Rada podjęła uchwałę w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność Wójta Gminy Nurzec-Stacja dotyczącej drogi nr 555. 

/ Protokół z głosowania w załączeniu / Zał. Nr 34. 

/Uchwała Nr XXVI/289/2023 w załączeniu/ Zał. Nr 35. 

 

Do p. punktu 13-go: 

 

 Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Kamil Grzyb odczytał treść 

skargi z dnia 1 lutego 2023 r. w sprawie nie rozpatrzenia skargi od dnia 10 grudnia 2022 r. 

 

 Opinie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w sprawie przekazania skargi według 

właściwości przedstawił Pan Kamil Grzyb — Przewodniczący Komisji.  

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 36. 

 

 Uwag do omawianej uchwały nie wniesiono. 

 

 W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodniczący obrad przedstawił projekt 

uchwały w sprawie przekazania skargi według właściwości, po czym poddał pod głosowanie. 

 

 W wyniku jawnego głosowania 13 głosami za, w głosowaniu brało udział 13 radnych 

Rada podjęła uchwałę w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Nurzec- 

Stacja dotyczącej drogi nr 555. 

/Protokół z głosowania w załączeniu / Zał. Nr 37. 

/Uchwała Nr XXVI/290/2023 w załączeniu/ Zał. Nr 38. 

 

Do p. punktu 14-go: 

 

 Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Kamil Grzyb odczytał treść 

skargi z dnia 2 lutego 2023 r. w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy 

Nurzec-Stacja dotyczącej braku decyzji wykonalności. 

 



 Opinie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność Wójta Gminy Nurzec-Stacja dotyczącej braku decyzji wykonalności przedstawił 

Pan Kamil Grzyb — Przewodniczący Komisji.  

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 39. 

 

 Przewodniczący obrad poprosił Pana Piotra Jaszczuka Wójta Gminy o przedstawienie 

powyższej sprawy, który dokładnie omówił treść skargi w sprawie braku decyzji 

wykonalności. 

 

 Uwag do omawianej uchwały nie wniesiono. 

 

 W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodniczący obrad przedstawił projekt 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Nurzec-Stacja dotyczącej 

braku decyzji wykonalności, po czym poddał pod głosowanie. 

 

 W wyniku jawnego głosowania 13 głosami za, w głosowaniu brało udział 13 radnych 

Rada podjęła uchwałę w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Nurzec- 

Stacja dotyczącej braku decyzji wykonalności. 

/Protokół z głosowania w załączeniu / Zał. Nr 40. 

/Uchwała Nr XXVI/291/2023 w załączeniu/ Zał. Nr 41. 

 

Do p. punktu 15-go: 

 

 Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Kamil Grzyb odczytał treść 

wniosku z dnia 2 stycznia 2023 r. o powołanie komisji z całej rady. 

 

 Opinie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w sprawie rozpatrzenia wniosku  

o powołanie komisji przedstawił Pan Kamil Grzyb — Przewodniczący Komisji.  

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 42. 

 

 Uwag do omawianej uchwały nie wniesiono. 

 

 Przewodniczący obrad Pan Zenon Podbielski poinformował Radnych o tym, że 

wniosek w sprawie powołania komisji z całej rady został przekazany do prokuratury celem 

podjęcia działań. Po zebraniu materiałów dowodowych, Prokurator odstąpił od prowadzenia 

dalszych czynności kontrolnych. 

 

 W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodniczący obrad przedstawił projekt 

uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku o powołanie komisji, po czym poddał pod 

głosowanie. 

 

 W wyniku jawnego głosowania 13 głosami za, w głosowaniu brało udział 13 radnych 

Rada podjęła uchwałę w sprawie rozpatrzenia wniosku o powołanie komisji. 

/ Protokół z głosowania w załączeniu / Zał. Nr 43. 

/Uchwała Nr XXVI/292/2023 w załączeniu/ Zał. Nr 44. 

 

Do p. punktu 16-go: 

 Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Kamil Grzyb odczytał treść 

skargi z dnia 9 lutego 2023 r. w sprawie potajemnego wprowadzania punktów do porządku 

obrad. 

 



 Opinie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w sprawie przekazania skargi według 

właściwości przedstawił Pan Kamil Grzyb — Przewodniczący Komisji.  

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 45. 

 

 Uwag do omawianej uchwały nie wniesiono. 

 

 Przewodniczący obrad Pan Zenon Podbielski wyjaśnił Radnym przebieg całej 

procedury dotyczącej wprowadzenia punktów do porządków obrad. 

 

 W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodniczący obrad przedstawił projekt 

uchwały w sprawie przekazania skargi według właściwości, po czym poddał pod głosowanie. 

 

 W wyniku jawnego głosowania 13 głosami za, w głosowaniu brało udział 13 radnych 

Rada podjęła uchwałę w sprawie przekazania skargi według właściwości. 

/ Protokół z głosowania w załączeniu / Zał. Nr 46. 

/Uchwała Nr XXVI/293/2023 w załączeniu/ Zał. Nr 47. 

 

 

Do punktu 5-go 

Wolne wnioski i informacje. 

 

Radny Pan Aleksander Putko - zapytał, w związku z pytaniami mieszkańców wsi czy 

wiadome jest kiedy dokładnie będą spisywać stan energii elektrycznej? 

 

Pan Piotr Jaszczuk — Wójt Gminy wyjaśnił, aby uzyskać takie informacje należy zgłosić się 

do inkasenta bądź zakładu energetycznego. 

 

Radny Pan Aleksander Putko - zapytał, czy każdy mieszkaniec powinien osobiście się 

zgłosić? 

 

Pan Piotr Jaszczuk — Wójt Gminy wyjaśnił, że za spisywanie stanu licznika energii 

elektrycznej Gmina nie odpowiada. 

 

Radny Pan Aleksander Putko — zapytał, czy będzie odkrzaczona droga Kolonia Klukowicze 

– Stołbce? 

 

Pan Piotr Jaszczuk — Wójt Gminy wyjaśnił, że za odkrzaczanie dróg odpowiada Pan 

Krzysztof Popławski. Rozmawialiśmy z przedsiębiorcą który miał odkrzaczyć te drogę  

i mówił nam że ktoś odkrzaczył, dodatkowo bez naszej wiedzy. Podejrzewam, że toczymy 

rozmowę na temat dwóch innych dróg. 

 

Radny Pan Aleksander Putko — powiedział, że mówi o drodze którą jeździ autobus wożący 

dzieci, czyli droga w Klukowiczach. 

 

Pan Piotr Jaszczuk — Wójt Gminy wyjaśnił, że w takim razie ma sprzeczne informacje. 

Przewodniczący obrad Pan Zenon Podbielski przedstawił prośbę Pana                                                        

o zwrócenia się do CBA w sprawie sprawdzenia oświadczenia majątkowego Radnego. 

 

   Zapytał Radnych czy wyrażają zgodę na przekazanie powyższej prośby w celu 

przeprowadzenia kontroli oświadczenia majątkowego Radnego Kamila Grzyba przez  



Centrale Biuro Antykorupcyjne. W związku z powyższym przewodniczący obrad poddał pod 

głosowanie prośbę w sprawie przekazania oświadczenia majątkowego radnego. 

 

W wyniku jawnego głosowania 13 głosami za, w głosowaniu brało udział 13 radnych Rada 

przyjęła wniosek o niekierowanie wniosku o weryfikację oświadczenia majątkowego do 

organów sprawdzających. 

 

 Głoś zabrał Pan                                    , który przedstawił swoje spostrzeżenia 

dotyczące pracy Rady Gminy w Nurcu-Stacji. Dodatkowo przedstawił przebieg rozmów z 

Wójtem Gminy Nurzec-Stacja w sprawie miejsca pamięci znajdującego się we wsi 

Siemichocze. 

 

Do punktu 6-go: 

 

Zamknięcie obrad. 

 

 W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Pan Zenon 

Podbielski zamknął obrady XXVI Sesji Rady Gminy. 

 

 Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała                                                                           Przewodniczący Rady 

Kinga Drobisz                                                                            Zenon Podbielski 
 

 


